


Andrzej Bielski, Arkadiusz Hibner, Agnieszka Kogutek, Zdzisław Kruszelnicki, Beata Kuriata, 
Bożena Lenartowicz, Leszek Maciejewski, Grazyna Ostrówka, Paweł Rosenbeiger,  Stanisław 
Sendyka, Mirosław Skóra, Aneta Słoniowska, Zbigniew Sozański, Sabina Wereszczyńska, Anna 
Wojtasińska-Żygadło 

  
  

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Nieobecności radnych.
4. „Czas dla mieszkańców”. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał.
6. Interpelacje i zapytania.
7. Sprawozdanie Burmistrza Środy Śląskiej z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Środzie 

Śląskiej za IV kwartał 2024 roku.
8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Środy Śląskiej w okresie między sesjami.
9. Wolne wnioski i informacje.   
10.  Zakończenie sesji. 

Ad.   3  .      Usprawiedliwienia radnych.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Bielski  poinformował,  że  w  dzisiejszej  sesji 
uczestniczą  wszyscy radni.

Ad.   4  .    „Czas dla mieszkańców”.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Bielski otworzył punkt obrad, a następnie zapytał 
czy są na sali  mieszkańców, którzy chcieliby zabrać głos? 
 
Wobec  braku  mieszkańców  na  posiedzeniu Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej 
Bielski  zamknął punkt obrad.

Ad. 5. Rozpatrzenie projektów uchwał.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Bielski otworzył punkt obrad i zgłosił wniosek 
formalny o nieodczytywanie treści projektów uchwał, ponieważ Państwo Radni  otrzymali je 
w formie elektronicznej.  A ponadto projekty  zostały  opublikowane  przed dzisiejszą  sesją 
w Biuletynie  Informacji  Publicznej  Gminy  Środa  Śląska.   I  każdy  z  zainteresowanych 
mieszkańców mógł się wcześniej zapoznać z ich treścią.
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Wniosek  formalny  o  nieodczytywanie  treści  projektów  uchwał  zgłoszony  przez 
Przewodniczącego Rady Miejskiej Andrzeja Bielskiego został przyjęty przez radnych przy:
Za -15
przeciw - 0
wstrzymało się – 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15)
Andrzej Bielski, Arkadiusz Hibner, Agnieszka Kogutek, Zdzisław Kruszelnicki, Beata Kuriata, 
Bożena Lenartowicz, Leszek Maciejewski, Grażyna Ostrówka, Paweł Rosenbeiger,  Stanisław 
Sendyka, Mirosław Skóra, Aneta Słoniowska,  Zbigniew Sozański, Sabina Wereszczyńska, Anna 
Wojtasińska-Żygadło

1)  projekt  uchwały  nr  1/2025  –  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi 
Średzkiemu  na  dofinansowanie  zakupu  biletów  na  basen  w  Średzkim Parku  Wodnym w 
Środzie Śląskiej dla uczniów ze szkół, dla których organem prowadzącym jest Powiat Średzki

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Bielski  poinformował,  że projekt  uchwały był 
omawiany   na  posiedzeniu  Stałych  Komisji  Rady  Miejskiej,  które  zaopiniowały  go 
pozytywnie  Następnie otworzył dyskusję w punkcie. 

Wobec  braku  chętnych  do  zabrania  głosu  w  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej 
Andrzej Bielski poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 1/2025 – w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Średzkiemu  na dofinansowanie zakupu biletów na basen w 
Średzkim Parku Wodnym w Środzie  Śląskiej  dla  uczniów ze szkół,  dla  których organem 
prowadzącym jest Powiat Średzki:
Za -15
przeciw - 0
wstrzymało się – 0

Wyniki imienne: 
ZA (15)
Andrzej Bielski, Arkadiusz Hibner, Agnieszka Kogutek, Zdzisław Kruszelnicki, Beata Kuriata, 
Bożena Lenartowicz, Leszek Maciejewski, Grażyna Ostrówka,  Paweł Rosenbeiger,  Stanisław 
Sendyka, Mirosław Skóra, Aneta Słoniowska,  Zbigniew Sozański, Sabina Wereszczyńska, Anna 
Wojtasińska-Żygadło

Rada  Miejska  w  Środzie  Śląskiej  podjęła  uchwałę  nr    XIV  /  99  /2  5     w sprawie  udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Średzkiemu  na dofinansowanie zakupu biletów na basen w 
Średzkim Parku Wodnym w Środzie  Śląskiej  dla  uczniów ze szkół,  dla  których organem 
prowadzącym jest Powiat Średzki.

 

3



2) projekt uchwały nr  2/2025 – w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy 
Środa Śląska na lata 2024 – 2035

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Bielski poinformował,  że projekt  uchwały był 
omawiany   na  posiedzeniu  Stałych  Komisji  Rady  Miejskiej,  które  zaopiniowały  go 
pozytywnie wraz z autopoprawkami. Następnie otworzył dyskusję  w punkcie. 

Skarbnik  Gminy Marcin  Popiuk: Panie  Przewodniczący,  Szanowna Rado podążając  za 
komisją chciałem wprowadzić autopoprawki te, które były właśnie na komisji omawiane. A 
więc po pierwsze w treści uchwały tam gdzie są podstawy prawne przy ustawie o finansach 
publicznych ma być Dziennik Ustaw z 2024 roku pozycja 1530. Druga poprawka to w treści 
uchwały, a także w  paragrafie pierwszym i w paragrafie  drugim wieloletnia prognoza jest na 
lata 2025-35. I trzecia autopoprawka dotyczy załącznika nr 1 kolumna 10.6 w roku 2025 ma 
być 5 milionów 404 000 w roku 2026 ma być 5 milionów 300 tysięcy to wszystko.

Wobec  braku  chętnych  do  zabrania  głosu  w  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej 
Andrzej Bielski poddał pod głosowanie  projekt uchwały nr  2/2025 –  w sprawie zmiany 
wieloletniej  prognozy  finansowej  gminy  Środa  Śląska  na  lata  2024 –  2035  wraz 
z autopoprawkami :
Za -15
przeciw - 0
wstrzymało się – 0

Wyniki imienne: 
ZA (15)
Andrzej Bielski, Arkadiusz Hibner, Agnieszka Kogutek, Zdzisław Kruszelnicki, Beata Kuriata, 
Bożena Lenartowicz, Leszek Maciejewski, Grażyna Ostrówka,  Paweł Rosenbeiger,  Stanisław 
Sendyka, Mirosław Skóra, Aneta Słoniowska,  Zbigniew Sozański, Sabina Wereszczyńska, Anna 
Wojtasińska-Żygadło

Rada  Miejska  w  Środzie  Śląskiej  podjęła  uchwałę  nr     XIV  /  100  /2  5   w  sprawie  zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej gminy Środa Śląska na lata 2024 – 2035.

3)  projekt uchwały nr   3/2025 –  zmieniającego uchwałę nr XIII/92/24 Rady Miejskiej w 
Środzie  Śląskiej  z  dnia 18 grudnia  2024 r.  w sprawie Regulaminu utrzymania  czystości  i 
porządku na  terenie Gminy Środa Śląska 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Bielski  poinformował,  że projekt  uchwały był 
omawiany   na  posiedzeniu  Stałych  Komisji  Rady  Miejskiej,  które  zaopiniowały  go 
pozytywnie wraz z autopoprawkami. Następnie otworzył dyskusję  w punkcie. 

p.o.  Kierownika  Wydziału  Spraw  Komunalnych  i  Przestrzeni  Publicznych  Joanna 
Kozak: Panie Przewodniczący, Pani Burmistrz, Panie i Panowie Radni chciałam tylko zgłosić 
autopoprawkę w tytule i w paragrafie pierwszym po słowie w sprawie proszę dopisanie słowa 
„wprowadzenia” Regulaminu. 
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Wobec  braku  chętnych  do  zabrania  głosu  w  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej 
Andrzej Bielski poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 3/2025 – zmieniający uchwałę 
nr  XIII/92/24  Rady  Miejskiej  w  Środzie  Śląskiej  z  dnia  18 grudnia  2024  r.  w  sprawie 
Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na   terenie  Gminy  Środa  Śląska  wraz  z 
autopoprawkami:
Za -15
przeciw - 0
wstrzymało się – 0

Wyniki imienne: 
ZA (15)
Andrzej Bielski, Arkadiusz Hibner, Agnieszka Kogutek, Zdzisław Kruszelnicki, Beata Kuriata, 
Bożena Lenartowicz, Leszek Maciejewski, Grażyna Ostrówka,  Paweł Rosenbeiger,  Stanisław 
Sendyka, Mirosław Skóra, Aneta Słoniowska,  Zbigniew Sozański, Sabina Wereszczyńska, Anna 
Wojtasińska-Żygadło

Rada Miejska w Środzie Śląskiej podjęła uchwałę nr   XIV  /  101  /2  5   zmieniającego uchwałę nr 
XIII/92/24  Rady  Miejskiej  w  Środzie  Śląskiej  z  dnia  18 grudnia  2024  r.  w  sprawie 
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na  terenie Gminy Środa Śląska.  

 
4) projekt uchwały nr 4/2025 – w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 
pobyt w Dziennym Domu „Senior+” w Środzie Śląskiej ul. Daszyńskiego 16c

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Bielski poinformował,  że projekt  uchwały był 
omawiany   na  posiedzeniu  Stałych  Komisji  Rady  Miejskiej,  które  zaopiniowały  go 
pozytywnie.  Następnie otworzył dyskusję  w punkcie. 

Wobec  braku  chętnych  do  zabrania  głosu  w  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej 
Andrzej  Bielski poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  nr  4/2025  –  w  sprawie 
szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  Dziennym Domu „Senior+”  w 
Środzie Śląskiej ul. Daszyńskiego 16c :
Za -15
przeciw - 0
wstrzymało się – 0

Wyniki imienne: 
ZA (15)
Andrzej Bielski, Arkadiusz Hibner, Agnieszka Kogutek, Zdzisław Kruszelnicki, Beata Kuriata, 
Bożena Lenartowicz, Leszek Maciejewski, Grażyna Ostrówka,  Paweł Rosenbeiger,  Stanisław 
Sendyka, Mirosław Skóra, Aneta Słoniowska,  Zbigniew Sozański, Sabina Wereszczyńska, Anna 
Wojtasińska-Żygadło

5



Rada Miejska w Środzie Śląskiej podjęła   uchwałę nr     XIV  /  102  /2  5   w sprawie szczegółowych 
zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior+” w Środzie Śląskiej ul. 
Daszyńskiego 16c.

5)  projekt uchwały nr    5/2025 –  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w obrębach Komorniki i Święte

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Bielski  poinformował,  że projekt  uchwały był 
omawiany   na  posiedzeniu  Stałych  Komisji  Rady  Miejskiej,  które  zaopiniowały  go 
pozytywnie. Następnie otworzył dyskusję w punkcie. 

Wobec  braku  chętnych  do  zabrania  głosu  w  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej 
Andrzej  Bielski poddał  pod  głosowanie projekt  uchwały  nr  5/2025  –  w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
położonego w obrębach Komorniki i Święte:
Za -15
przeciw - 0
wstrzymało się – 0

Wyniki imienne: 
ZA (15)
Andrzej Bielski, Arkadiusz Hibner, Agnieszka Kogutek, Zdzisław Kruszelnicki, Beata Kuriata, 
Bożena Lenartowicz, Leszek Maciejewski, Grażyna Ostrówka,  Paweł Rosenbeiger,  Stanisław 
Sendyka, Mirosław Skóra, Aneta Słoniowska,  Zbigniew Sozański, Sabina Wereszczyńska, Anna 
Wojtasińska-Żygadło

Rada Miejska w Środzie Śląskiej podjęła uchwałę nr     XIV  /  103  /2  5   w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w 
obrębach Komorniki i Święte.
 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Bielski  poinformował,  że  testują  system 
transmisji przez portal esesja i jak zawsze w takim przypadku są pewne trudności. Wobec 
powyższego  na  wniosek  pionu  technicznego  organizacyjnego  ogłosił  przerwę  techniczną 
w obradach. I poprosił Państwa Radnych, aby nie rozchodzili się.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Bielski  wznowił  obrady.  I  przypomniał,  że 
zatrzymali  się  na  projekcie  uchwały  nr  5,  który  został  przyjęty  jednomyślnie  prze  Radę 
Miejską. 

6) projekt uchwały nr 6/2025 – w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Komorniki 
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Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Bielski poinformował,  że projekt  uchwały był 
omawiany   na  posiedzeniu  Stałych  Komisji  Rady  Miejskiej,  które  zaopiniowały  go 
pozytywnie. Następnie otworzył dyskusję  w punkcie. 

Wobec  braku  chętnych  do  zabrania  głosu  w  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej 
Andrzej  Bielski poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  nr  6/2025  –  w sprawie 
przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  wsi 
Komorniki :
Za -15
przeciw - 0
wstrzymało się – 0

Wyniki imienne: 
ZA (15)
Andrzej Bielski, Arkadiusz Hibner, Agnieszka Kogutek, Zdzisław Kruszelnicki, Beata Kuriata, 
Bożena Lenartowicz, Leszek Maciejewski, Grażyna Ostrówka,  Paweł Rosenbeiger,  Stanisław 
Sendyka, Mirosław Skóra, Aneta Słoniowska,  Zbigniew Sozański, Sabina Wereszczyńska, Anna 
Wojtasińska-Żygadło

Rada Miejska w Środzie Śląskiej podjęła uchwałę n  r   XIV  /  104  /2  5   w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Komorniki.

7)  projekt  uchwały  nr   9/2025  –  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Środa Śląska

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Bielski  poinformował,  że projekt  uchwały był 
omawiany  na  posiedzeniu  Stałych  Komisji  Rady  Miejskiej,  które  zaopiniowały  go 
pozytywnie.  Następnie otworzył dyskusję w punkcie. 

Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  i  Planowania  Przestrzennego 
Krystian Kopka: Szanowni Państwo, Wysoka Rado w związku z tym, iż w jednym etapie 
wyłożenia  płynęła  jedna uwaga to  przed podjęciem uchwały przed głosowaniem projektu 
numer 9/2025 należy przegłosować uwagę lub jej nie uwzględnienie lub uwzględnienie. Od 
Państwa zależy czy zgadzają się Państwo z rozstrzygnięciem Pani Burmistrz w związku z 
nieuwzględnieniem uwagi osoby fizycznej dotyczącej możliwości wprowadzenia zabudowy 
mieszkaniowej jednorodzinnej formy zabudowy bliźniaczej i szeregowej na terenie 2MNW w 
obszarze działki ewidencyjnej 20/3 i 20/4. Ze względu na to, że walczymy z patadeweloperką, 
chcieliśmy  wprowadzić  i  wprowadzamy  zabudowę  wolnostojącą  jednorodzinną  bez 
możliwości  na  tym  terenie  wprowadzenia  zabudowy  bliźniaczej  czyli  tak  zwanych 
czworaków  i  zabudowy  szeregowej  czyli  na  jeden  lokal  mieszkalny  przypada  1000  m² 
działki. W związku z tym, iż wniosek dotyczył korekty na zabudowę bliźniaczą i szeregową 
nie uwzględniliśmy takiej  uwagi.  I  prosimy przed podjęciem przed głosowaniem projektu 
uchwały przegłosować uwagę. 
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Wobec  braku  chętnych  do  zabrania  głosu  w  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej 
Andrzej Bielski poddał pod głosowanie  nie uwzględnienie uwagi (dot. załącznika nr 2 do 
projektu uchwały nr 9/2025) osoby fizycznej dotyczącej możliwości wprowadzenia zabudowy 
mieszkaniowej  jednorodzinnej  w  formie  zabudowy  bliźniaczej  i  szeregowej  na  terenie 
2MNW, w obszarze działek ewidencyjnych 20/3 i 20/4:
Za -14
przeciw - 0
wstrzymało się – 1

Wyniki imienne: 
ZA (14)
Andrzej Bielski, Arkadiusz Hibner, Agnieszka Kogutek, Zdzisław Kruszelnicki, Beata Kuriata, 
Bożena Lenartowicz, Leszek Maciejewski, Grażyna Ostrówka, Stanisław Sendyka, Mirosław 
Skóra, Aneta Słoniowska, Zbigniew Sozański, Sabina Wereszczyńska, Anna Wojtasińska-
Żygadło

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Rosenbeiger, 

Rada  Miejska  w  Środzie  Śląskiej  nie  uwzględniła   uwagi  osoby  fizycznej  dotyczącej 
możliwości  wprowadzenia  zabudowy  mieszkaniowej  jednorodzinnej  w  formie  zabudowy 
bliźniaczej i szeregowej na terenie 2MNW, w obszarze działek ewidencyjnych 20/3 i 20/4.

Wobec  braku  chętnych  do  zabrania  głosu  w  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej 
Andrzej Bielski poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 9/2025 – w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Środa Śląska :
Za -15
przeciw - 0
wstrzymało się – 0

Wyniki imienne: 
ZA (15)
Andrzej Bielski, Arkadiusz Hibner, Agnieszka Kogutek, Zdzisław Kruszelnicki, Beata Kuriata, 
Bożena Lenartowicz, Leszek Maciejewski, Grażyna Ostrówka, Paweł Rosenbeiger, Stanisław 
Sendyka, Mirosław Skóra, Aneta Słoniowska, Zbigniew Sozański, Sabina Wereszczyńska, Anna 
Wojtasińska-Żygadło

Rada Miejska w Środzie Śląskiej  podjęła  uchwałę nr     XIV  /  105  /2  5   w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Środa Śląska. 

 
8)  projekt  uchwały  nr   11/2025  –  w sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Wrocisławice 

8



Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Bielski  poinformował,  że projekt  uchwały był 
omawiany   na  posiedzeniu  Stałych  Komisji  Rady  Miejskiej,  które  zaopiniowały  go 
pozytywnie.  Następnie otworzył dyskusję w punkcie. 

Wobec  braku  chętnych  do  zabrania  głosu  w  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej 
Andrzej  Bielski poddał  pod  głosowanie projekt  uchwały  nr  11/2025  –  w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Wrocisławice:
Za -15
przeciw - 0
wstrzymało się – 0

Wyniki imienne: 
ZA (15)
Andrzej Bielski, Arkadiusz Hibner, Agnieszka Kogutek, Zdzisław Kruszelnicki, Beata Kuriata, 
Bożena Lenartowicz, Leszek Maciejewski, Grażyna Ostrówka, Paweł Rosenbeiger, Stanisław 
Sendyka, Mirosław Skóra, Aneta Słoniowska, Zbigniew Sozański, Sabina Wereszczyńska, Anna 
Wojtasińska-Żygadło

Rada Miejska w Środzie Śląskiej podjęła  uchwałę nr     XIV  /  106  /2  5     w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Wrocisławice.

9)  projekt  uchwały  nr   12/2025  –  w sprawie  udzielenia  pomocy finansowej  Powiatowi 
Średzkiemu na dofinansowanie zadania wykonanie projektu przebudowy dróg powiatowych 
nr 2060d Szczepanów - Kobylniki do granicy Gminy Środa Śląska, nr 2063 Szczepanów - 
Zakrzów, nr 2064 Szczepanów – Rzeczyca

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Bielski  poinformował,  że projekt  uchwały był 
omawiany   na  posiedzeniu  Stałych  Komisji  Rady  Miejskiej,  które  zaopiniowały  go 
pozytywnie.  Następnie otworzył dyskusję w punkcie. 

Wobec  braku  chętnych  do  zabrania  głosu  w  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej 
Andrzej Bielski poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 12/2025 – w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi  Średzkiemu na dofinansowanie zadania wykonanie projektu 
przebudowy dróg powiatowych  nr 2060d Szczepanów - Kobylniki do granicy Gminy Środa 
Śląska, nr 2063 Szczepanów - Zakrzów, nr 2064 Szczepanów – Rzeczyca :
Za -15
przeciw - 0
wstrzymało się – 0

Wyniki imienne: 
ZA (15)
Andrzej Bielski, Arkadiusz Hibner, Agnieszka Kogutek, Zdzisław Kruszelnicki, Beata Kuriata, 
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Bożena Lenartowicz, Leszek Maciejewski, Grażyna Ostrówka, Paweł Rosenbeiger, Stanisław 
Sendyka, Mirosław Skóra, Aneta Słoniowska, Zbigniew Sozański, Sabina Wereszczyńska, Anna 
Wojtasińska-Żygadło

Rada  Miejska  w Środzie  Śląskiej  podjęła  uchwałę  nr     XIV  /  107  /2  5   w sprawie  udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi  Średzkiemu na dofinansowanie zadania wykonanie projektu 
przebudowy dróg powiatowych  nr 2060d Szczepanów - Kobylniki do granicy Gminy Środa 
Śląska, nr 2063 Szczepanów - Zakrzów, nr 2064 Szczepanów – Rzeczyca. 

10)  projekt uchwały nr   13/2025 –  w sprawie udzielenia  pomocy finansowej Powiatowi 
Średzkiemu na dofinansowanie zadania budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 2077D 
w miejscowości Chwalimierz

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Bielski  poinformował,  że projekt  uchwały był 
omawiany   na  posiedzeniu  Stałych  Komisji  Rady  Miejskiej,  które  zaopiniowały  go 
pozytywnie.  Następnie otworzył dyskusję w punkcie. 

Wobec  braku  chętnych  do  zabrania  głosu  w  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej 
Andrzej Bielski poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 13/2025 – w sprawie udzielenia 
pomocy  finansowej  Powiatowi  Średzkiemu  na  dofinansowanie  zadania  budowa  chodnika 
przy drodze powiatowej nr 2077D w miejscowości Chwalimierz:
Za -15
przeciw - 0
wstrzymało się – 0

Wyniki imienne: 
ZA (15)
Andrzej Bielski, Arkadiusz Hibner, Agnieszka Kogutek, Zdzisław Kruszelnicki, Beata Kuriata, 
Bożena Lenartowicz, Leszek Maciejewski, Grażyna Ostrówka, Paweł Rosenbeiger, Stanisław 
Sendyka, Mirosław Skóra, Aneta Słoniowska, Zbigniew Sozański, Sabina Wereszczyńska, Anna 
Wojtasińska-Żygadło

Rada  Miejska  w  Środzie  Śląskiej  podjęła  uchwałę  nr     XIV  /  108  /2  5    w sprawie  udzielenia 
pomocy  finansowej  Powiatowi  Średzkiemu  na  dofinansowanie  zadania  budowa  chodnika 
przy drodze powiatowej nr 2077D w miejscowości Chwalimierz.

11)  projekt  uchwały  nr  14/2025  –  w  sprawie  udzielenia  pomocy finansowej  Powiatowi 
Średzkiemu na dofinansowanie zadania projekt techniczny budowy ścieżki rowerowej przy 
drodze powiatowej pomiędzy miejscowościami Cesarzowice i Piersno 
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Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Bielski  poinformował,  że projekt  uchwały był 
omawiany   na  posiedzeniu  Stałych  Komisji  Rady  Miejskiej,  które  zaopiniowały  go 
pozytywnie  Następnie otworzył dyskusję w punkcie. 

Wobec  braku  chętnych  do  zabrania  głosu  w  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej 
Andrzej Bielski poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 14/2025 – w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej  Powiatowi  Średzkiemu na dofinansowanie  zadania  projekt  techniczny 
budowy ścieżki rowerowej przy  drodze powiatowej pomiędzy miejscowościami Cesarzowice 
i Piersno:
Za -15
przeciw - 0
wstrzymało się – 0

Wyniki imienne: 
ZA (15)
Andrzej Bielski, Arkadiusz Hibner, Agnieszka Kogutek, Zdzisław Kruszelnicki, Beata Kuriata, 
Bożena Lenartowicz, Leszek Maciejewski, Grażyna Ostrówka, Paweł Rosenbeiger, Stanisław 
Sendyka, Mirosław Skóra, Aneta Słoniowska, Zbigniew Sozański, Sabina Wereszczyńska, Anna 
Wojtasińska-Żygadło

Rada  Miejska  w Środzie  Śląskiej  podjęła    uchwałę  nr XIV/109/25   w sprawie  udzielenia 
pomocy finansowej  Powiatowi  Średzkiemu na dofinansowanie  zadania  projekt  techniczny 
budowy ścieżki rowerowej przy  drodze powiatowej pomiędzy miejscowościami Cesarzowice 
i Piersno.

12)  projekt uchwały nr  15/2025 –II wersja -   w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy 
Rady Miejskiej  w Środzie  Śląskiej  oraz  planów pracy stałych komisji  Rady Miejskiej  w 
Środzie Śląskiej

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Bielski  poinformował,  że  I  wersja  projektu 
uchwały była omawiana  na posiedzeniu Stałych Komisji Rady Miejskiej, które zaopiniowały 
ją pozytywnie.  Ponadto  Państwo Radni dobrze wiedzą, bo tę informację przesłał na grupę 
radnych,  ta  zmiana  polega na  tym,  że  temat  jeśli  chodzi  o  informację  oświatową  został 
przesunięty,  jeśli  chodzi  o  plan  pracy  Rady,  z  listopada  na  październik,  a  w  listopadzie 
wprowadzono temat dot. projektów, wniosków o dofinansowanie ze źródeł zewnętrznych.
Następnie otworzył dyskusję w punkcie. 

Wobec  braku  chętnych  do  zabrania  głosu  w  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej 
Andrzej  Bielski poddał  pod głosowanie projekt  uchwały  nr 15/2025 –  II  wersja -   w 
sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miejskiej w Środzie Śląskiej oraz planów pracy 
stałych komisji Rady Miejskiej w Środzie Śląskiej :
Za -15
przeciw - 0
wstrzymało się – 0
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Wyniki imienne: 
ZA (15)
Andrzej Bielski, Arkadiusz Hibner, Agnieszka Kogutek, Zdzisław Kruszelnicki, Beata Kuriata, 
Bożena Lenartowicz, Leszek Maciejewski, Grażyna Ostrówka, Paweł Rosenbeiger, Stanisław 
Sendyka, Mirosław Skóra, Aneta Słoniowska, Zbigniew Sozański, Sabina Wereszczyńska, Anna 
Wojtasińska-Żygadło

Rada  Miejska  w  Środzie  Śląskiej  podjęła  uchwałę  nr  XIV/110/25 w  sprawie  przyjęcia 
rocznego planu pracy Rady Miejskiej w Środzie Śląskiej oraz planów pracy stałych komisji 
Rady Miejskiej w Środzie Śląskiej.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Bielski zamknął punkt obrad.

Ad. 6. Interpelacje i zapytania.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Bielski otworzył  punkt  obrad.  A  następnie 
otworzył  dyskusję w punkcie i zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chce złożyć pisemną 
interpelację  lub  pisemne  zapytanie. Wobec  braku  chętnych  do   złożenia  interpelacji  lub 
zapytania  zamknął dyskusję i zamknął punkt obrad.

Ad. 7.  Sprawozdanie Burmistrza Środy Śląskiej z wykonania uchwał Rady Miejskiej w 
Środzie Śląskiej za IV kwartał 2024 roku

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Bielski otworzył punkt obrad i przypomniał, że 
sprawozdanie zostało przesłane do Państwa Radnych drogą elektroniczną. Następnie otworzył 
dyskusję w punkcie.

W związku brakiem chętnych do dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Bielski 
zamknął dyskusję w punkcie. Następnie podał pod głosowanie „Sprawozdanie Burmistrza 
Środy Śląskiej z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Środzie Śląskiej za IV kwartał 
2024 roku”, które zostało przyjęte przy:
Za -15
przeciw - 0
wstrzymało się – 0

Wyniki imienne: 
ZA (15)
Andrzej Bielski, Arkadiusz Hibner, Agnieszka Kogutek, Zdzisław Kruszelnicki, Beata Kuriata, 
Bożena Lenartowicz, Leszek Maciejewski, Grażyna Ostrówka, Paweł Rosenbeiger, Stanisław 
Sendyka, Mirosław Skóra, Aneta Słoniowska, Zbigniew Sozański, Sabina Wereszczyńska, Anna 
Wojtasińska-Żygadło
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Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Bielski zamknął punkt obrad.

Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Środy Śląskiej w okresie między sesjami.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Bielski otworzył punkt obrad i przypomniał, że 
sprawozdanie  zostało  przesłane  do  Państwa  Radnych  drogą  elektroniczną.   Następnie 
otworzył  dyskusję w punkcie.

Radna  Anna  Wojtasińska-Żygadło:  Panie  Przewodniczący,  Szanowni  Radni,  Pani 
Burmistrz mam pytanie w sprawozdaniu jeśli chodzi o tężnię solankową, to jest punkt piąty 
tego sprawozdania, bo tam jest informacja że została zmieniona lokalizacja, że został taki 
narzucony wniosek. Proszę coś powiedzieć więcej na ten temat.

Burmistrz Środy Ślaskiej Elżbieta Czarnota: Chcieliśmy tą tężnie solankową umieścić w 
 parku w Środzie Śląskiej, musiała być zgoda konserwatora, nie wyraził na to zgody i musimy 
po prostu zmienić lokalizację. W tej chwili rozważamy, żeby ta tężnia znalazła się gdzieś przy 
akwenie Kajaki.

Radna Anna Wojtasińska-Żygadło: Czyli miejsce jeszcze nie jest ustalone.

Burmistrz Środy Ślaskiej Elżbieta Czarnota: nie zostało jeszcze ustalone. Rozważamy to, 
żeby nie kolidowało to z opinią konserwatora. Jesteśmy miastem historycznym, zabytkowym 
więc tu każde  umiejscowienie czegokolwiek, a nawet proszę Państwa  posadzenie rośliny 
musi wymagać zgody konserwatora.

Radna  Anna  Wojtasińska-Żygadło:  To  mam  jeszcze  pytanie  do  punktu  15  tego 
sprawozdania to jest punkt, który mówi o sprzedaży nieruchomości na rzecz osób, które je do 
tej pory użytkowały Czy to są nieruchomości które są w tak zwanych lokalach socjalnych.

Burmistrz  Środy  Ślaskiej  Elżbieta  Czarnota:  Lokale  komuna  to  są  lokale  komunalne, 
wyrażają najemcy chęć zakupu tych lokali i przystępujemy do ich sprzedaży.

Radna Anna Wojtasińska-Żygadło: A proszę powiedzieć czy jeśli  chodzi  o takie  lokale 
komunalne to gmina ma obowiązek zapewnić jakąś ilość tych lokali.

Burmistrz Środy Ślaskiej Elżbieta Czarnota:  Gmina na pewno ma obowiązek wspomagać 
osoby, które nie są w stanie samodzielnie zakupić takich lokali bądź są w trudnej sytuacji 
finansowej. Natomiast jakiejś liczby określonej  tych lokali to nie ma, że musimy.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Bielski:  Ja mam również kilka pytań. Pierwsze 
dotyczy budowy dróg transportu rolnego to jest strona 5 sprawozdania. Państwo napisali, że 
gmina złożyła wnioski na dofinansowanie do Urzędu Marszałkowskiego o udzielenie pomocy 
finansowej,  tutaj  chodzi  o  trzy  wnioski  na  drogi:  w  Świętem,  w Słupie  i  w  Bukówku i 
chciałem tylko dopytać o perspektywę czasową jak z rozstrzygnięciem.
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Burmistrz  Środy Ślaskiej  Elżbieta  Czarnota:  Mamy nadzieję,  że  koło  kwietnia  będzie 
rozstrzygnięcie tego  konkursu i że otrzymamy informację oczywiście pozytywną 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Bielski: I rozumiem, że wówczas cała procedura 
ruszy.  Zakładamy wariant optymistyczny. Drugie również pytanie dotyczy inwestycji, jestem 
na  stronie  6  sprawozdania,  rzecz  tyczy  punkty  dziewiątego  opracowanie  projektu 
funkcjonalno- użytkowego na przebudowę skrzyżowania ul Malczyckiej Legnickiej. Właśnie 
na tym chciałbym się skoncentrować. Również tutaj chciałbym prosić o jakiś zarys koncepcji 
jak to ma wyglądać 

Burmistrz Środy Śląskiej Elżbieta Czarnota: Skrzyżowanie ulicy Malczyckiej i Legnickiej 
bardzo newralgiczne jeśli chodzi o Środę Śląską, często wiemy, że tam występują korki. I 
ogłosiliśmy  zapytanie  na  opracowanie  koncepcji  przebudowy  czy  też  rozbudowy  tego 
skrzyżowania  jak to  ma wyglądać.  Ale  nie  chcemy tutaj  podejmować sami decyzję.  Tam 
zostanie wykonany pomiar natężenia ruchu, na tej podstawie zostaną oszacowane wskaźniki 
tego natężenia ruchu i zostanie zaproponowane rozwiązanie dlatego skrzyżowania, bo bez 
tych danych my tak naprawdę nie wiemy co tam się sprawdzi czy tam się sprawdzi rondo, czy 
tam  trzeba  zrobić  po  prostu  prawoskręt.  Dlatego  to  zapytanie  ofertowe  zostanie  jutro 
rozstrzygnięte. Wiem, że jedna oferta już wpłynęła tak że czekamy i tak naprawdę dopiero po 
tym będziemy wiedzieli co należy tam zrobić, żeby to skrzyżowanie funkcjonowało w miarę 
płynnie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Bielski:  Mam  kolejne  również  inwestycyjne 
pytanie dwa punkty dalej punkt 11 projekt technicznej sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu 
drogi krajowej nr 94 i ul. Wiejskiej. Wiem że ten temat bardzo żywo interesuje mieszkańców, 
nawet wczoraj kiedy byliśmy między innymi z Panem Zastępcą Marcinem na spotkaniu w 
sprawie ekranów akustycznych przy ulicy Legnickiej, część ludzi również bardzo pytała o tę 
sygnalizację.

Burmistrz Środy Śląskiej Elżbieta Czarnota:  I tutaj mamy już zlecone wykonanie projektu 
dla tej sygnalizacji świetlnej. To zadanie rzeczywiście Gmina nim zajmowała się od bardzo 
dawna.  Ja  tak  przypomnę  historię,  że  ten  projekt  był  już  wykonywany  przez  Gminę,  to 
zadanie było ujęte w programie inwestycji wieloletnich Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 
i Autostrad i niestety wykonawca projektu, to biuro projektowe przestało istnieć to znaczy 
ono uległo podziałowi czy też uległo likwidacji, tutaj szczegółów już nie znam i ten projekt 
nigdy  nie  został  przekazany  do  gminy.  Natomiast  warunkiem  przystąpienia  Generalnej 
Dyrekcji  do  budowy  tej  sygnalizacji  było  właśnie  przekazanie  tego  projektu  i  wtedy  ta 
sygnalizacja  miała  być  wykonana  do  końca  2024  roku.  Ponieważ  ten  projekt  nie  został 
zrobiony  w  2023  roku  Generalna  Dyrekcja  poinformowała,  że  odstępuje  od  tego 
porozumienia i  to zadanie zostało tak jakby wycofane z realizacji.  W kwietniu tego roku 
będąc w Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad kiedy ona sporządzała projekt swój 
plany  swoje  inwestycyjne  na  najbliższe  lata,  udało  się  wpisać  ponownie  realizację  tej 
sygnalizacji  do planu inwestycyjnego GDDKiA. Później różnymi metodami dotarliśmy do 
projektanta, który pracował w tej firmie, która uległa likwidacji, okazało się, że ma on prawa 
autorskie do tego projektu i że część tego projektu istnieje tylko minęło kilka lat i ten projekt  
musi  zostać  zaktualizowany,  ponownie  tak  jakby  przerobiony.  Złożone  zostało  pismo  do 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, że Gmina jest gotowa zaktualizować ten 
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projekt,  mamy  podpisaną  umowę,  w  marcu  prawdopodobnie  tą  aktualizację  projektu 
będziemy już mieli, wtedy przekazujemy ją do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i to już 
ta instytucja będzie wykonawcą tego zadania i mamy nadzieję, że zostanie ono wykonane 
szybko.  Z  naszych  informacji  wynika  i  z  naszych  rozmów  prowadzonych  z  Generalną 
Dyrekcją dla nich jest to również zadanie priorytetowe, więc mamy nadzieję, że nastąpi to jak 
najszybciej.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Bielski:  I ostatnie już pytanie, jestem na stronie 
11  środowisko i  rolnictwa punkt  piąty budowa hali  magazynowo-produkcyjno-usługowej 
wraz  z  zapleczem  zapleczami  socjalno-  biurowymi  oraz   infrastrukturą  techniczną 
towarzyszącą na działce 3/2 oraz części  działki 2/5, 2/6 oraz 3/1 obręb 10 w Środzie Śląskiej. 
Tu jest informacja, że trwa oczekiwanie na uzupełnienie dokumentacji oraz opinie organów 
współdziałających.  

Zastępca Burmistrz Marcin Brzeziński:  Szanowni Państwo to dotyczy terenu który jest 
przy wyjeździe z Środy Śląskiej na Rakoszyce naprzeciwko wieży ciśnień. Kiedyś już był tam 
inwestor zainteresowany bodajże Hillwood takie hale magazynowe miały powstać. I  teraz 
zmienił się właściciel gruntu i w ubiegłym roku około września odezwał się do nas, że jest 
zainteresowany reaktywacją tematu związanego z budową hal logistyczno-magazynowych. 
My obawiając się co to za Partner skontaktowaliśmy się z nim, bo dostaliśmy tylko pismo. 
Pan Prezes Średzkiej Wody dostał też wniosek o warunki techniczne. Kontaktowaliśmy się z 
nimi i oni nas zabrali do Kątów Wrocławskich, tam robią duży Park 80 hektarów, budują 
magazyny kończą budować dla Żabki. Na pewno w mediach było że Żabka tam przejęła i to 
jest taki deweloper hal magazynowych, że oni budują tak uniwersalnie, a później podnajmują 
bądź sprzedają no i u nas widzą potencjał w tym terenie. Dla nas to jest interesujący inwestor 
ponieważ on nie ma takiego negatywnego oddziaływania na środowisko no bo i ta lokalizacja 
jest  ciekawa  też,  tam  jest  przemysł  poza  miastem.  A jak  Logistyka  wjedzie  od  strony 
autostrady  to  nawet  do  miasta  nie  wjadą.  I  złożyli  wnioski  o  decyzje  środowiskowe.  Tą 
inwestycję chcą podzielić na cztery etapy. Na pewno to jest temat za dwa, trzy lata najszybciej 
do  realizacji.  Regionalny  Dyrektor  Ochrony  Środowiska  zapytał  ich  o  różne  aspekty 
zwłaszcza o to,  żeby była strefa zieleni  oddzielająca te  hale.  My martwimy się o wodę i 
projektujemy zbiornik retencyjny przed akwenem Kajaki, żeby no bo tam będzie jednak sporo 
40 hektarów. I działamy w tym temacie, bo inwestor na pewno dla nas kuszący pod względem 
podatków, bo to będzie bardzo ładna kwota z podatków jeżeli on się zdecyduje i zainwestuje 
u nas. Tutaj my jako Rada  Panie Burmistrz raczej decyzji nie podejmuje jakiejś, bo zgodność 
planem jest, po prostu oni muszą zainwestować kapitał i czekamy.

W związku brakiem chętnych do dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Bielski 
zamknął  dyskusję  w  punkcie.  Następnie  podał  pod  głosowanie  „Sprawozdanie 
z działalności Burmistrza Środy Śląskiej w okresie w okresie od 16 grudnia 2024 r. do 
15 stycznia 2025 r.”, które zostało przyjęte przy:
Za -15
przeciw - 0
wstrzymało się – 0

Wyniki imienne: 
ZA (15)

15
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